

国际电工委员会质量评定体系  
IEC QUALITY ASSESSMENT SYSTEM (IECQ)

制造厂认可证书  
CERTIFICATE OF APPROVAL OF MANUFACTURER

注册号: 0324/M

REGISTRATION NUMBER: 0324/M

工厂名称: 佛山市顺德区森腾电器有限公司

MANUFACTURER: FOSHAN SHUNDE NEWTECH ELECTRONIC CO., LTD

生产场所: 广东省佛山市顺德区北滘镇西滘村委会工业区二路8号

AT THEIR PLACE(S) OF WORK: 8 SECOND ROAD, XIJIAO VILLAGE COMMITTEE IND. ZONE, BEIJIAO TOWN, SHUNDE DISTRICT, FOSHAN, GUANGDONG, CHINA

总/分规范: GB/T 3667.1-2016/IEC60252-1: 2013

GENRIC/SECTIONAL SPECIFICATION: GB/T 3667.1-2016/IEC60252-1: 2013

认证范围: 交流电容器的设计/开发、生产

RANGE OF CERTIFICATION: DESIGN/DEVELOPMENT, PRODUCTION OF AC CAPACITORS

颁证日期: 2023.05.26 换证日期: 2024.07.20  
有效期至: 2026.05.25

本证书包括 ISO 9001:2015 的所有要求  
THIS APPROVAL CERTIFICATE COVERS ALL RELEVANT REQUIREMENTS OF ISO 9001:2015

上述单位的组织、设施和检验程序符合 IECQ 03 的要求  
THE ORGANIZATION, FACILITIES AND INSPECTION PROCEDURES AT THE ABOVE PLACE OF WORK HAVE BEEN FOUND TO COMPLY WITH THE REQUIREMENTS OF DOCUMENT IECQ 03 OF THE IECQ SYSTEM

中国电子元器件质量认证委员会  
QUALITY CERTIFICATION COMMITTEE FOR ELECTRONIC COMPONENTS OF CHINA (QCCECC)  
国家监督检查机构  
NATIONAL SUPERVISING INSPECTORATE (NSI)



注: 涉及本证书范围和 ISO 9001:2015 要求的适用性问题, 可以通过向该组织咨询而得到进一步的澄清。  
Note: Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of ISO 9001:2015 requirements may be obtained by consulting the organization.